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دکتر شهبازی -استاندار البرز- در بازدید 
پارک  بنیان  دانش  شرکت های  غرفه  از 
علم و فناوری البرز در ششمین جشنواره 
و  پژوهش  دستاوردهای  نمایشگاه  و 
فناوری استان البرز با اشاره به جایگاه مهم 
پارک علم و فناوری البرز استان و کشور 
خاطرنشان کرد: پارک علم و فناوری البرز 
ماموریت خود را در توسعه فناوری به خوبی 
انجام می دهد و در زمینه توسعه فناوری و 
برنامه ریزی برای توسعه شرکت های دانش 

بنیان و فناور موفق و بالنده است.

روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عمومی پارک علم و فناوری البرز، شهبازی در 
این بازدید که باحضور دکتر عطاءاله ربانی -رئیس 
پارک علم و فناوری البرز- صورت گرفت، تأکید 
کرد:  دکتر ربانی، رئیس پارک علم و فناوری البرز 
و تیم وی در حوزه ایجاد زیرساخت های فناوری 
استان نقش بسیار مهم و مثبتی را ایفاء کرده اند 

و برنامه ریزی های درستی داشته اند.

راه اندازی صندوق  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
پژوهش و فناوری استان توسط پارک علم و 
فناوری استان البرز یادآور شد: پارک علم و 
فناوری البرز و مجتمع تحقیقاتی مجاور آن 

فضای بسیار مناسبی برای توسعه فناوری  و 
توسعه شرکت های دانش بنیان و فناور است 
و آینده این استان را با توجه به برنامه ریزی 

موفق این پارک بسیار مثبت و بالنده است.

از  بخشی  بازدید  این  در  هم  ربانی  دکتر 
دستاوردهای پارک علم و فناوری البرز را در 
حوزه دانش بنیان برای دکتر شهبازی استاندار 

و هیئت همراه تشریح نمود.

استاندار البرز:

پارک علم و فناوری البرز در انجام مأموریت خود موفق و بالنده است

خبر اول

جنجال روز

رئیس پلیس فتا استان البرز خبر داد:
رمز یک بار مصرف
سد راه کلاهبرداران

رئیس پلیس فتا استان البرز گفت: گسترش روزافزون 
اموربانکی،  سهولت  برای  وب  فضای  از  استفاده 
ضرورت استفاده از کاربران با این شیوه های نوین را 

دوچندان می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرهنگ محمد 
اقبالی روز گذشته عنوان کرد: استفاده کاربران از رمز یک 
بار مصرف ضروری است چرا که اجرای این مهم سد راه 

کلاهبرداران خواهد شد.
وی اضافه کرد: با توجه به اینکه در حال برداشت غیرمجاز 
به عنوان یک جرم اینترنتی یکی از دغدغه های مهم برای 
مسئولان است اجرای طرح رمز کارت یک بار مصرف به 

عنوان راهکاری مناسب خواهد بود.
سرهنگ اقبالی تأکید کرد که با توجه به فرصت باقیمانده 
صاحبان کارت های بانکی با نصب برنامه از بانک مربوطه 
در تلفن همراه خود می توانند برای هربار عملیات بانکی 
یک رمز با فرصت یک دقیقه ای دریافت و اقدام به عملیات 

بانکی خود کنند.
جعلی،  درگاههای  جرائم  از  پیشگیری  امکان  روش  این 
کلاهبرداری، سوءاستفاده از حسابهای بانکی، کلاهبرداری 

و سایر جرائم وجود دارد.
رییس پلیس فتا البرز گفت: برخی افراد به دلیل ناآگاهی 
از برخی جرائم اینترنتی رمزکارت بانکی خود را در اختیار 
دیگران قرار می دهند که این موضوع باعث سوءاستفاده 

های مختلف شده است.
مردم از سپردن کارت های بانکی به افراد غیر برای خرید و 
تراکنش در فضای مجازی خودداری کنند چرا که کارت 

عابر بانک و رمز یک حریم خصوصی محسوب می شود.
یکی دیگر از شیوه های سوءاستفاده از کارت های بانکی 
فیشینگ است که اجرای این طرح درصد قابل ملاحظه ای 

ازاین جرم را کاهش می یابد.
اقبالی افزود: در حال حاضر برای خریدهای اینترنتی و انتقال 
وجه رمز دوم ثابت وجود دارد که برای یک تراکنش باید 
آیتم های اصالت کارت نیز وارد شود که این مهم سبب 

سواستفاده احتمالی برای کلاهبرداران می شود.
روی  ها  بانک  بارمصرف  یک  های  رمز  از  استفاده  برای 
اپلیکیشن موبایل ویژه خود، حساب کاربری و مشخصات 
کاربر را فعال کرده و درزمان خرید اینترنتی یا انتقال وجه 
آنلاین رمز یک بار مصرف ارائه می شود که فقط برای یک 

بار استفاده اعتبار خواهد داشت.
بانک های با تدابیر انجام شده اپلیکیشن های خود را با برای 
اجرای رمز یک بار مصرف با استفاده از الگوریتم پیچیده ای 
بسیار  هکرها  برای  آن  به  دسترسی  که  می کنند  تولید 

پیچیده یا حتی غیرممکن شود.

زنان ورزشکار عمر طولانی تر دارند
مطالعات جدید محققان اسپانیایی نشان می دهد ورزش 
منظم و جدی احتمال مرگ ناشی از بیماری های قلبی، 

سرطان و عوامل دیگر را در زنان کاهش می دهد.

به گزارش پایگاه خبری مدیکال اکسپرس،  نویسنده ارشد 
این پژوهش به زنان گفته است:»هر چقدر می توانید ورزش 

کنید، تناسب اندام سپری در مقابل مرگ است.«
مطالعات قبلی بارها تأثیر ورزش بر سلامت و طول عمر را 
تأیید کرده اند. به همین منظور محققان تحقیقات جدیدی را 
در مورد ورزش و سلامت و طول عمر زنان آغاز کردند. در این 
مطالعه چهارهزار و ۷۱۴زن بالغ که تحت تست ورزش قرار 
داشتند و مشکوک به بیماری های شریان کرونر بودند مورد 
بررسی قرار گرفتند. در این مطالعه زنانی که ظرفیت ورزش 
خوبی داشتند با افرادی که ظرفیت ورزش خوبی نداشتند 
مقایسه شدند. ظرفیت ورزشی با نسبت سوخت وساز در طی 

یک فعالیت فیزیکی خاص سنجیده می شود.

رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
خورده  کلید  نفت  وزیر  استیضاح  گفت: 
استیضاح  دنبال  که  نمایندگانی  و  است 
هستند از جمله نمایندگانی هستند که 
پای امضایشان می ایستند و لابی گری های 

دولتی ها بر آن ها تأثیری نخواهد داشت.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، 
عزیز اکبریان -نماینده مردم کرج، فردیس 
و آسارا در مجلس شورای اسلامی- ضمن 
اشاره به فتنه ای که با بی تدبیری دولت مردان 
و مسئولان به وجود آمد گفت: خیلی وقت 
است مردم از دولتی که اسمش را دولت تدبیر 

گذاشته ناامید شده اند.
با  جمهور  رئیس  آقای  اگر  افزود:  وی 
به مردم  بود و در رسانه ها  مردم رو راست 
و شرایط کشور  ندارد  پول  دولت  می گفت 
امروز سهیمه بندی بنزین را ایجاب می کند 
توده های مردم می پذیرفتند اما وقتی وزیر 
نفت ما ۴8ساعت قبل از شروع سهمیه بندی 
در چشم ملت نگاه می کند و به دروغ می گوید 
برنامه ای برای افزایش بنزین نداریم طبیعی  

است که مردم عصبانی  می شوند.
معادن مجلس  و  رئیس کمیسیون صنایع 
چهارچوبی  هیچ  نفت  وزارت  کرد:  تصریح 
را مشخص نکرده بود. آیا فقط تاکسی ها و 
خودروهای شخصی بنزین استفاده می کنند؟ 
تاکسی های  یا  آژانس ها  تکلیف  نبود  بنا 
های  سرویس  شود؟  مشخص  اینترنتی 
مدارس و کارخانجات بنا نبود مشخص شود؟  
هیچکدام را مشخص نکردند و جامعه را به 

سمت یک التهاب بزرگی بردند.

نامه اردوغان در رابطه با احتمال آشوب 
در ایران

اکبریان ادامه داد: مدتی قبل از شروع طرح 
سرویس های  و  ما  دوستان  سهمیه بندی 
امنیتی خارج از کشور به صورت رسمی به 

ما اعلام می کنند که سرویس های آمریکا و 
متحدانش به دنبال ایجاد آشوبند. در عراق 
یک عده را آموزش دادند. اردوغان به دولت 
ما نامه نوشت که سرویس امنیتی ما خبر 
از برنامه ریزی آمریکا برای آشوب در ایران 
می دهد و پروژه لبنان و عراق در ایران هم 
اجراخواهد شد. اردوغان حتی در سخنرانی 
هم اعلام کرد که من نگران ایران هستم 
اما متاسفانه رئیس جمهور خودمان نگران 

ایران نبود.
رئیس کمیسیون صنایع و معادن ادامه داد: 
دوستان عراقی ما اطلاع دادند که آمریکا از 
مدت ها قبل در عراق مشغول آموزش اشرار 
داخل  در  اغتشاش  عملیات  انجام  برای 
امکانات، آچارها، قیچی ها  ایران بوده است. 
و بمب هایی که اغتشاشگران داشتند نشان 
ای  حرفه  و  یافته  سازمان  عملیات  یک  از 
هم  کرج  در  که  آن هایی  از  خیلی  می داد. 
بودند از استان های مختلف به کرج آمدند 
فردیس،  جمله  از  مختلفی  مناطق  در  اما 
مهرشهر، شهریار و شهرقدس  لیدر داشتند 

تا راهنمایی های لازم را انجام دهند.

که  شرایطی  این  در  کرد:  تأکید  اکبریان 
جامعه ما آبستن این حوادث بود به بدترین 
شکل ممکن این طرح را اجرا کردند و بعد 
در  آرامش  کمال  در  جمهور  رئیس  هم 
جمعه  هم  خودم  من  می گوید  تلویزیون 
شخص  را  مهم  بسیار  اقدام  این  فهمیدم! 
کار  بالای سر  باید  رئیس جمهور خودش 
باشد و لحظه به لحظه خودش مدیریت کند 
و با کارشناسان وقت بگذارد و مشورت کند 
و از وضعیت جامعه لحظه به لحظه اطلاع 

داشته باشد.
وی افزود: اگر ورود مدبرانه رهبری نبود هنوز 
از  خیلی  داشت چون  ادامه  این شرورت ها 
ورود  ولی  داشتند  اعتراض  هم  هنوز  مردم 
مردم  صف  رهبری  معظم  مقام  مدبرانه 

معترض را از آشوبگران جدا کرد.
اکبریان با بیان اینکه به دنبال این بودند که 
آشوب ها را ادامه دهند تا مجلس ورود کند 
و قیمت را باز گرداند گفت: شواهدی داریم 
که بعد از ورود مجلس هم اغتشاش را ادامه 
می دادند تا دولت را تحت فشار قرار دهند تا 
استعفا دهد تا آشوب ها چندین برابر شود. 

مجلس  نمایندگان  از  اول 2نفر  روز  همان 
استعفا دادند؛ فرض کنید این صحنه درست 
مدیریت نمی شد و این 2نفر می شد 20نفر؛ 

چقدر ثبات سیاسی کشور بهم می ریخت؟

»زنگنه« روحیه کار کردن ندارد
وزیر  موافق  بنده هیچ وقت  اکبریان گفت: 
نفت شدن زنگنه نبوده ام. با توجه به ارزیابی 
عملکردش در دولت اول آقای روحانی بودنش 
در کابیه دوم اشتباه محض بود. نه روحیه کار 
دارد و نه می تواند بررسی درستی انجام دهد؛ 
البته یک تجاربی دارد اما خب اصلا در شرایط 
فعلی گزینه مناسبی برای اداره کشور نیست 
و نمونه عینی آن را هم در سهمیه بندی اخیر 

بنزین دیدیم.
با  نفت  وزیر  افزود:  مجلس  نماینده  این 
را  مردم  و  گفت  دروغ  مردم  به  صراحت 
که  اطلاعی  آخرین  طبق  کرد.  غافلگیر 
بنده دارم استیضاح ایشان با 60امضاء کلید 
خورده است و نمایندگانی که دنبال استیضاح 
که  هستند  نمایندگانی  جمله  از  هستند 
امضایشان می ایستند و لابی گری های  پای 
قطعاً  و  داشت  نخواهد  تأثیری  دولتی ها 
استیضاح انجام می شود و ما برای رفتن ایشان 
سفت و سخت ایستاده ایم تا شاید در مدت 

باقی مانده دولت، قدری امور اصلاح شود.

فکری برای تنظیم بازار نکردند
هم  بازار  تنطیم  بحث  در  داد:  ادامه  وی 
هیچ فکری نکردند. بعضی از وزرا مصاحبه 
افزایش  قیمت ها  نمی گذاریم  که  می کنند 
پیدا کند. مگر می شود؟ طبیعی است که 
افزایش  موجب  سوخت  قیمت  افزایش 
دولت  بی تدبیری  این  و  می شود  قیمت ها 
است. وقتی شما هیچ سامانه ای در مراکز 
فروش کالا برای رصد لحظه ای قیمت ها و 
میزان عرضه ایجاد نکرده اید چگونه می توان 

بازار را مدیریت کرد؟

عزیز  اکبریان:

برای استیضاح وزیر نفت سفت و سخت ایستاده ایم

حوادث و انتظامی

سلامت
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3 اجتماعی

  محمد حیرانی
دبیر تحریریه

از  دوری  ماه ها  از  بعد  حالی  در 
صدر جدول، استقلالی ها پیشتاز 
شده اند،  برتر  لیگ  مسابقات 
بی کفایتی و ناکارآمدی مدیریت 
هواداران  کام  دیگر  بار  باشگاه، 
بحران  و  کرد  تلخ  را  استقلال 
بزرگی در این تیم به وجود آورد.

که  بیانیه ای  در  استراماچونی 
جمهوری  خبرگزاری  اختیار  در 
اسلامی قرار داده، اعلام کرد که به 
طور یک  طرفه قرارداد خود را فسخ 
کردند و بند فسخ قرارداد از تاریخ 

ششم دسامبر 20۱۹ )روز جمعه 
۱۵ آذرماه( و تحت نظر فدراسیون 
بین المللی فوتبال )فیفا( فعال شده 

است.
فنی  کادر  قرارداد  طبق  واقع  در 
باشگاه  که  صورتی  در  استقلال 
از پرداخت حقوق مربیان  دو ماه 
ها  آن  زند،  سرباز  استقلال 
می توانستند یک طرفه قراردادشان 
و  استراماچونی  و  کنند  لغو  را 
استفاده  بند  این  از  دستیارانش 

کرده اند.
به عبارتی خواب خرگوشی مدیران 
استقلال در دو ماه اخیر و پشت 
پرداخت های  انداختن  گوش 
استراماچونی زمینه ساز این اتفاق 

شده است.
تامین  در  باشگاه  مدیریت  تعلل 
مبالغ تعهد شده، این برگ برنده را 
به استراماچونی داد که به سادگی 
استقلال  با  را  دوساله اش  قرارداد 

به  را  باشگاه  این  و  کند  فسخ 
چالشی خودساخته بیندازد!

پایان  استراماچونی  استعفای  اما 
باشگاه  درون  از  نیست.  ماجرا 
راهنمایی  با  او  که  می رسد  خبر 
برنامه ی  مدیر  »پاستورلو« 
باتجربه اش اقدام به این کار کرده 
تا بتواند با قرارداد جدید شرایط را 

به سود خود تغییر دهد.
موارد کاهش مدت  این  از جمله 
قرارداد از دو سال به یک سال است. 
استراماچونی که توانسته با به صدر 
نشاندن تیم جوان و کم مهره اش، 
و  کند  ثابت  را  توانایی هایش 
جایگاه مقبولی نزد هواداران پیدا 
کرده، طبیعتا پیشنهادهای قابل 
خواهد  رویش  پیش  توجهی 
از  استفاده  با  حالا  و  داشت 

غفلت مدیران استقلال می تواند 
شرایط جدایی اش از جمع آبی ها را 

هم آسان تر کند.

باز هم بی کفایتی مدیریت استقلال؛

برگ برنده در دست استراماچونی!

شوکِ روز
تولید  ملی؛

توزیع 700هزار کپسول آنفلوآنزا 

سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: شرکت تولیدکننده 
داروی آنفلوآنزا بعد از تأخیری که در تولید داشت و بعد از 
وقفه دوماهه تولید را شروع کرد و هفته گذشته 700هزار 
کپسول اسلتامیویر توسط این شرکت ایرانی تولید و در 

شبکه بهداشتی کشور توزیع شد.

کیانوش  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
داروی  تولید  در  تأخیر  درباره  گذشته  روز  جهانپور 
یک  که  توافقی  طبق  داد:  توضیح  کشور  در  آنفلوآنزا 
شرکت تولیدکننده دارو با سازمان غذا و دارو داشت، 
قرار بود این شرکت به موقع و قبل از شروع اپیدمی 
آنفلوآنزا در کشور این دارو را تولید و روانه بازار کند اما 
این شرکت نتوانست به موقع این تعهد خود را انجام 
دهد و مدعی است که مشکلات اداری و مالیاتی مانع 

تولید به موقع بوده است.
وی گفت: بعد از تأخیری که این شرکت در تولید داروی 
اسلتامیویر برای درمان آنفلوآنزا در کشور داشت، چند 
جمله  از  نظارتی  نهادهای  برخی  و  واردکننده  شرکت 
چرا  که  کردند  شکایت  کشور  کل  بازرسی  سازمان 
تعللی در تولید و توزیع دارو در کشور ایجاد شده است 
و با توجه به تاخیری که ایجاد شده بود، سازمان غذا و 
دارو اجازه واردات فوریتی این دارو را صادر کرد و چند 
شرکت واردکننده حدود یک میلیون و ۳00هزار کپسول 
اسلتامیویر خارجی )داروی آنفلوآنزا( را وارد کشور کردند 
شبکه  و  بیمارستان ها  در  گذشته  هفته های  طی  که 
بهداشتی کشور توزیع و بخش عمده آن مصرف شد و 

در اختیار بیماران قرار گرفت.
سخنگوی سازمان غذا و دارو اضافه کرد: در هر صورت 
شرکت ایرانی برخلاف تعهدی که داشت، تأخیری در 
شرکت  این  حال  این  با  است.  داشته  دارو  این  تولید 
توانست ظرف هفته های گذشته خط تولیدش را فعال 
کند و روز گذشته بیش از ۷00هزار کپسول از این نوع 
دارو وارد چرخه دارویی کشور شد و باز هم برای ادامه 

تولید برنامه دارد.
وی گفت: این یک روال کلی در کشور است که برای 
حمایت از تولید داخل در تفاهمنامه ها با سازمان غذا و 
دارو و وزارت بهداشت لحاظ می شود و وزارت بهداشت در 
جایی که تولید داخل داشته باشیم، اجازه واردات نمی دهد 
مگر در مورد داروهایی که تولید داخل نداشته باشد یا تولید 
داخل به اندازه نیاز کشور و تولید آن کافی نباشد یا اینکه 
در هنگام مورد نیاز دارو وارد بازار نشده باشد. در این شرایط 
واردات انجام می شود و در این مورد نیز از همین قاعده 
پیروی شده است و برای حمایت از تولید شرکت داخلی 
مجوز واردات داده نشده بود اما به علت تأخیر در تولید 

اجازه واردات داده شد.
جهانپور افزود: وقفه در تولید و تامین داروی آنفلوآنزا 
در  و  بود  کشور  در  بیماری  این  شیوع  زمان  اوایل  در 
زمان اوج همه گیری مشکلی در تأمین دارو نداشتیم و 
با اقدام فوریتی سازمان غذا و دارو به موقع داروی مورد 
نیاز بیماران وارد شد و عملًا مشکلی در درمان بیماران 

ایجاد نشد.
وی ادامه داد: شرکت تولیدکننده داروی آنفلوآنزا در کشور 
در هر صورت بدعهدی داشته است اما اینکه بدعهدی این 
شرکت تخلف بوده یا به علت شرایط موجود ناگزیر بوده 
است، موضوعی است که در سازمان غذا و دارو بررسی می 
شود. این شرکت مدعی است که تاخیر آن اجتناب ناپذیر 
بوده و به محض اینکه مشکلات برطرف شد، تولید داروی 

آنفلوآنزا را در کشور انجام داده است.

انتخابات

بیان  با  مجلس  امید  فراکسیون  عضو 
انتخابات  در  صلاحیت ها  رد  تعداد  اینکه 
مجلس یازدهم بیشتر خواهد شد، گفت: 
با توجه به اینکه برای انتخابات آینده به 
غیر از مراجعی که قانون انتخابات مجلس 
نهادهای  کرده،  مشخص  اسلامی  شورای 
دیگری هم در بررسی صلاحیت کاندیداها 
اظهارنظر خواهندکرد، لذا به نظر من شاهد 

رد صلاحیت های بیشتری خواهیم بود.

حمیده  سیده  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
زرآبادی در خصوص انتخابات مجلس یازدهم 
گفت: دو جریان اصلی اصلاح طلب و اصولگرا 
که در دوره های مختلف، در عرصه سیاسی 
بیشترین کرسی های  و  بودند  کشور حاضر 
نتوانستند  داشتند،  اختیار  در  را  مجلس 
نشان  خود  از  را  بخشی  رضایت  عملکرد 
دوره ،  این  در  می رسد  نظر  به  لذا  دهند؛ 

ارائه  کاندیداها  که  راهکارهایی  و  برنامه ها 
می دهند، میزان حضور آنها در مجلس آینده 

را مشخص کند.
او ادامه داد: البته هر کدام از این جریان ها، رأی 
ثابت خود را دارند که معمولاً عدم مشارکت 
گسترده مردم در انتخابات، همیشه به نفع 
جریان اصولگرایی است و اگر مشارکت مردم 
بالا باشد، اصلاح طلبان بیشترین رأی را کسب 

خواهند کرد.

عملکرد رضایت بخشِ زنان و جوانان در 
عرصه های مختلف

در  البرز  و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
با حضور  رابطه  مجلس شورای اسلامی در 
گفت:  یازدهم،  مجلس  در  جوانان  و  زنان 
زنان و جوانانی که توانسته اند در مجلس و 
یا دیگر نهادها حضور داشته باشند، کارنامه 
قابل قبولی دارند و تقریباً رضایتمندی نسبی 

از عمکرد آنها در عرصه های مختلف کشور 
مجلس  در  آنها  عملکرد  ولی  دارد.  وجود 
که  چهره هایی  به  بستگی  بازهم  یازدهم 
بتوانند به مجلس ورود پیدا کنند و همچنین 

برنامه هایی که ارائه می دهند، دارد.

تضعیفِ جریان مستقل
 در انتخابات آینده

در  مستقل  جریان  اینکه  بیان  با  زرآبادی 
انتخابات بعدی تضعیف خواهد شد، ادامه داد: 
جریان مستقل اصلاً ماهیتی ندارد و فقط در 
مجلس دهم شاهد حضور مستقلین بودیم. به 
نظر می رسد که مستقلین خیلی نمی توانند 
و  ارتباط  بیشترین  آنها  باشند.  داشته  دوام 
به  توجه  با  و  داشتند  دولت  در  را  همراهی 
نارضایتی هایی که از عملکرد دولت وجود دارد، 
قطعا در میزان رأی کاندیداهای مستقل در 

انتخابات آینده، تاثیرگذار خواهد بود.

احتمال قهر مردم با صندوق رأی
مشکلات  مجلس،  امید  فراکسیون  عضو 
اقتصادی را عاملی برای حضور کم مردم پای 
صندوق رأی عنوان کرد و گفت: با توجه به 
مشکلات اقتصادی و معیشتی که در جامعه 
شاهد هستیم، ممکن است باعث شود مردم 
تا حدودی با صندوق های رأی قهر کنند؛ ولی 
تجربه ادوار گذشته این را نشان داده که ایام 
میزان  کننده  مشخص  انتخابات  به  نزدیک 
حضور مردم در انتخابات خواهد بود؛ زیرا مردم 
نمی توان  و  هستند  ناراضی  وضعیت  این  از 
پیش بینی کرد که نارضایتی خود را با عدم 
حضور در پای صندوق های رأی نشان خواهند 

داد یا راه دیگری را انتخاب می کنند؟

شورای نگهبان در بررسی صلاحیت 
کاندیداها به طور شفاف عمل کند

زرآبادی در رابطه با عملکرد شورای نگهبان 
در تأیید و یا رد صلاحیت کاندیداها، گفت: 
به نظر من رد صلاحیت ها در این دوره خیلی 
بیشتر خواهد شد؛ زیرا با توجه به اینکه برای 
انتخابات آینده به غیر از مراجعی که قانون 
دیگری  نهادهای  کرده،  مشخص  انتخابات 
هم در بررسی صلاحیت کاندیداها اظهار نظر 
خواهند، لذا به نظر من شاهد رد صلاحیت های 

بیشتری خواهیم بود.
باید  رد صلاحیت ها  اینکه دلایل  بیان  با  او 
اعلام شود، خاطرنشان کرد:  به طور شفاف 
دلایل  انتخابات،  بعدی  دوره  در  امیدواریم 
شفاف   صورت  به  کاندیداها  صلاحیت  رد 
دلیل  که  نیست  مشخص  زیرا  شود؛  اعلام 
رد صلاحیت این افراد، مشکلات اقتصادی و 
احیاناً فساد است و یا به دلیل گرایش فکری 
رد صلاحیت شده اند؛ لذا شفافیت در این امر 

به نفع همه خواهد بود.

»سیده حمیده زرآبادی« مطرح کرد:

تضعیفِ جریان مستقل در انتخابات آینده

بهداشت
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اقتصادی

کدام نوع لوگو مناسب
نام تجاری شما است؟

هنگامی نام شرکت، رستوران 
و  بزررگ  کمپانی های  و 
را می شنویم، بیش  معروف 
از هر چیزی طرح لوگوی آن 
را به خاطر می آوریم. امکان 
آن  با  را  دونالد  مک  ندارد 
  UPS ،کمان طلایی رنگش
را بدون سپر قهوه ای رنگ و 
یا کوکاکولا را با رنگ های 
نیاوریم  خاطر  به  اش  لوگو 
تمامی این لوگوها نام خود را محفوظ نگه داشته و بدون 
اینکه مشابه هم باشند به یاد ماندنی شده اند. طراحی لوگو 
به ۵گروه دسته بندی می شوند در این مقاله طراحی و چاپ 
 :این ۵نوع لوگو را به همراه ویژگی های آن ها توضیح می دهیم

1. آرم نوشتاری )متنی(
در مطالعه ای که اخیراً روی لوگوهای شرکت های مختلف 
صورت گرفته است مشاهده شده که در ۱00لوگو ۳۷درصد 
آن ها دارای لوگوی نوشتاری است که برخی برای افزایش 
لوگوهای  استفاده کرده اند.  فونتی خاص  از  لوگو  ظرافت 
و  خاص  نامی  که  مناسبند  شرکت هایی  برای  نوشتاری 
مشخص دارند برای مثال لوگوی گوگل طرحی نوشتاری 
دارد و این طرح برای این شرکت بسیار مناسب است چرا 
که نامی خاص و به یاد ماندنی دارد. شرکت های دیگر مشابه 

با این نوع لوگو: مثل پینترست، یاهو و...
لوگوهای نوشتاری برای شرکت های کوچکی که در مکان 
کوچکی وسعت می یابند مناسب است. به تدریج با گسترش 
شرکت و فراگیر شدن آن در سراسر جهان، ایده بدی نیست 

از طرح دیگری استفاده کنید که با نام شما مرتبط باشد.

2. حرف نماد )لترمارک، مونوگرام(
سادگی در طراحی لوگو یکی از نکات کلیدی است این طرح 
مشابه طرح های نوشتاری است با این تفاوت که حروف 

اصلی نام برند به صورت برجسته تری طراحی می شوند.

3. نماد )نشانه یا آیکون، پیکتوگرام(
نماد می تواند با طرح های مؤثرتری نسبت به طرح های 
متنی نیز طراحی شود. نمادهای راهنمایی و رانندگی را به 
یاد آورید که چگونه این نمادها ارتباط مؤثری بین تصاویر و 
اطلاعات برقرار می کنند. این نمادها بدون استفاده از حتی 
یک کلمه به راحتی منظور موردنظر را می رسانند و افراد را 

وادار به پیروی می کنند.
این نوع نماد برای شرکت های بزرگ و مطرح در سطح 
جهان بسیار مناسبند افراد مختلف صرفنظر از هر زبانی 
می توانند به راحتی با این نمادها ارتباط برقرار کنند و منظور 
آن ها را درک کنند. همچنین این نوع طراحی وقتی نام یک 
شرکت بسیار طولانی است و با طراحی حرف نماد نمی توان 

لوگوی آن را به خوبی طراحی کرد مفید است.
تنها  لوگوی۱00شرکت،  روی  شده  انجام  مطالعات  در 

6درصد آن ها دارای لوگوهایی به شکل نماد هستند.

4. لوگوهای ترکیبی )متنی و نشانه ای(
۵6درصد از برندهای معتبر دارای لوگوهای ترکیبی هستند. 

این لوگوها عموماً به نام لوگوتایپ شناخته می شوند.
آین لوگوها نام نوشتاری یک شرکت را به همراه طرحی 
نشانه ای باهم مرتبط می کنند. به دلیل اینکه این لوگوها 
علائم ترکیبی هستند برای طراحی به فکر و زمان بیشتری 
نیاز دارند اما این زمان و انرژی بیشتر، در نهایت منجر به 

طراحی لوگوی ویژه و کاربردی تر می شود.

5. لوگوی درهم )کلاسیک – متن داخل نماد(
لوگوهای کلاسیک معمولا شلوغ و پرجزئیات هستند و 
نوشته و نام برند با حالات مختلف با نماد و اشکال دیگر 
ترکیب می شود. این لوگوها معمولا به عنوان یک نشان یا  
مهر شناخته می شوند و برای لوگوهای سازمان های دولتی 
و سیاسی مناسبند. البته به این معنی نیست که شرکت های 

دولتی از این نوع طرح استفاده نمی کنند.

دیجیتال برندینگ

معتادان بهبود یافته در البرز مشغول 
به کار می شوند

برای  اشتغال  ایجاد  موضوع  با  اندیشی  هم  نشست 
معتادان بهبودیافته استان البرز به میزبانی استانداری و 
با مشارکت معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 

دادگستری البرز برگزار شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، داراب خانی -معاون قضایی 
رئیس کل و سرپرست معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری استان البرز- در این جلسه گفت: اعتیاد 
یکی از دغدغه های اجتماعی آزاردهنده است که آسیب های 
ناشی از آن متوجه فرد معتاد، خانواده وی و جامعه است 
و توجه به این معضل، از جمله وظایف شرعی، قانونی و 

اخلاقی همة ما است.
داراب خانی با اشاره به ماده80 برنامه پنجساله ششم توسعه 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی گفت: وقتی حاکمیت بستر 
خدمات اجتماعی را فراهم کرده ما نیز تکلیف داریم نسبت 
به این موضوعات بی تفاوت نباشیم. معتادان پس از ترک 
نیازمند حمایت روانی و اجتماعی هستند. بعُد روانی شامل 
برگزاری جلسات گفتمان تحت نظر روانشناسان و مشاوران 
است و در بعُد اجتماعی نیز استفاده از تخصص ها، مهارت ها 
و توانمندی های این افراد و خانواده های آنان بسیار مهم 
است. داراب خانی در ادامه اظهار امیدواری کرد با همکاری 
تولیدکنندگان در سال جاری چتر حمایتی برای تعدادی از 

معتادان بهبودیافته و خانواده های آنان گسترده شود.
توجه ویژه به منزلت اجتماعی معتادان بهبود یافته، در نظر 
گرفتن امتیازات انگیزشی برای کارفرمایان جهت جذب و ایجاد 
اشتغال پایدار برای این معتادان، لزوم مهارت آموزی به این افراد 
برای خوداشتغالی از دیگر مباحث مطرح شده در این جلسه بود.

در پایان مقرر و مصوب شد کارگروه ویژه »ایجاد اشتغال 
پایدار معتادان بهبودیافته« با حضور نمایندگان دستگاه های 
مرتبط و کارفرمایان استان البرز تشکیل گردد و در گام 
نخست، هر یک از کارفرمایان حاضر در جلسه )مدیران 
ارشد شرکت های بهروز، زر ماکارون، بی بافت گستر جهان و 
فرمند( برای یک معتاد بهبودیافته در مجموعه تحت تصدی 

خود، فرصت شغلی ایجاد نماید.
همچنین مصوب شد دوره های آموزشی با هدف پیشگیری 

از اعتیاد در جامعه کارگری استان برگزار شود.

البرز جزو سه استان برتر کشور
در حفاظت اراضی کشاورزی 

مدیر امور اراضی کشاورزی استان البرز گفت: استان البرز به 
لحاظ شناسایی تغییر غیرمجاز کاربری اراضی کشاورزی و 
اجرای احکام جزو سه استان برتر کشور در حفاظت اراضی 

کشاورزی است.
رفیع یگانه روز گذشته در آئین آغاز فعالیت یگان حفاظت امور 
اراضی کشاورزی استان البرز و معرفی فرمانده این یگان که در 
سالن اجتماعات مؤسسه تحقیقات علوم دامی کشور واقع در 
شهرستان کرج برگزار شد، افزود: در سال گذشته پنج هزار و 
۳۹۹مورد و در هفت ماهه سال جاری نیز سه هزار و ۵80مورد 
تغییر کاربری غیرمجاز اراضی کشاورزی شناسایی شده است.

وی افزود: برای 2هزار و 6۷۳مورد از این تغییرات کاربری 
شناسایی شده در سال گذشته به میزان 66۴هکتار و در 
سال جاری برای 2هزار و 2۱2مورد در قالب ۴۷۴هکتار 

تبصره2 ماده۱0 اجرا شد.
یگانه ادامه داد: برای 2هزار و ۱۹۹مورد از تغییرات کاربری 
شناسایی شده در سال گذشته در مراجع قضایی پرونده 
تشکیل شد که برای یک هزار و ۱۳۹مورد اخذ رأی شد و 

۴8۳ مورد رای له و 6۵6مورد رأی علیه بوده است.
وی افزود: در هفت ماهه سال جاری نیز یک هزار و 8۴6 مورد 
پرونده تشکیل شده که یک هزار و 2۵۴مورد رأی صادر شده 

که ۴۴2مورد رأی له و 8۱2 مورد رأی علیه است.
وی در ادامه با اشاره به اینکه استان البرز ۳۳صدم درصد 
اراضی زراعی کشور را دارد، گفت: با وجود این محدودیت 
اراضی ۱.۱درصد محصولات زراعی کشور به میزان ۹۱0هزار 

تن در این استان تولید می شود.

اقتصادِ البرز دولت و اقتصاد

بودجه سال ۹۹  رئیس جمهوری گفت: 
مانند امسال، بودجه ایستادگی و استقامت 
در برابر تحریم است این بودجه به دنیا 
اعلام می کند که به رغم تحریم، ما کشور 

را اداره خواهیم کرد.

حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی 
بودجه  تقدیم لایحه  روز گذشته هنگام 
شورای  مجلس  به  کشور  سال۱۳۹۹ 
اسلامی در جمع نمایندگان با بیان اینکه 
و  استقامت  بودجه  آینده،  سال  بودجه 
مقابله با تحریم خواهد بود، گفت: دشمنان 
اسلامی  ایران  اقتصاد  شکست  طرح  در 
ناکام مانده اند و دولت طبق خواست مردم 
و مجلس در اقتصاد کلان گام های قابل 
مسیر  در  کشور  و  برداشته  ملاحظه ای 

توسعه و رونق است.
رئیس جمهوری با تشکر از هیئت رئیسه 
اسلامی،  شورای  مجلس  نمایندگان  و 
که  سپاسگزارم  را  بزرگ  خداوند  گفت: 
همانند 2سال گذشته،  امسال در سومین 
بودجه ای که تقدیم مجلس می شود، دولت 
توانست لایحه بودجه را در موعد قانونی 
تقدیم مجلس شورای  و  آماده  مشخص 

اسلامی کند.
بودجه  لایحه  تقدیم  همزمانی  روحانی 
ایام شعف ملت و نمایندگان  با  سال۹۹ 
آنان برای حضور در انتخابات یازدهمین 
فال  به  را  اسلامی  شورای  مجلس  دور 
با  کرد  امیدواری  اظهار  و  گرفت  نیک 
حضور پرشور مردم بهترین ها برای مجلس 
شورای اسلامی توسط ملت شریف انتخاب 
شوند و مجلس یازدهم همانند مجالس 
گذشته بتواند مسیر و راه خود را که قرآن 
مشخص کرده است، اجرا و عملیاتی کند.

نمایندگان  همه  افزود:  رئیس جمهوری 
چون  شخصیت هایی  میراث دار  مجلس 
شهید مدرس،  آیت الله هاشمی رفسنجانی، 
و  اسلامی  شهدای عزیز مجلس شورای 
بود  خواهند  مخلصانی  و  خادمان  همه 
که طی این ۱0دوره در مجلس خدمت 

کرده اند.
و  گذشته  سال  اینکه  بیان  با  روحانی 
سال۹8  بودجه  لایحه  تقدیم  هنگام 
بودیم،  تحریم  شرایط  سخت ترین  در 
وعده  شما  محضر  در  کرد:  خاطرنشان 
دادیم که دولت همه توان و امکان خود را 
بکار خواهد گرفت و در کنار استواری ملت 
بزرگ ایران و ارکان دیگر نظام از جمله 
مجلس شورای اسلامی، خواهد توانست 
بودجه را محقق سازد و تا امروز چنین 

بوده است.

پرداخت به موقع بودجه های جاری در 
9 ماه گذشته 

رئیس جمهوری ادامه داد: در این ۹ماه، 
پرداخت  موقع  به  جاری  بودجه های 
شده و تاکنون ۳۴هزار میلیارد تومان از 
بودجه عمرانی نیز پرداخت شده است و 
طرح های مهم و اساسی که مد نظر دولت 
پایان سال  تا  یا  و  افتتاح شده  یا  بوده، 

افتتاح خواهد شد.
روحانی گفت: در شرایطی که دشمنان 
فکر  صهیونیست ها  و  آمریکایی ها  ما؛ 
می کردند که با تحریم شدید می توانند 
ملت را از ساخت کشور و دولت را از اجرای 
قانون و بودجه مصوب ناتوان خواهند کرد 
تا امروز ناامید شدند و درآینده هم ناامید 

خواهند بود.

امیدوارم شاخص اقتصاد بدون نفت 
ما امسال مثبت باشد

روحانی افزود: همان گونه که مطلع هستید 
تورم ۵2درصد نقطه به نقطه به 2۷درصد 
رسید و رشد اقتصادی که سال گذشته 
منفی بود امیدواریم و علائم این چنین 
می گوید برآوردها این است اقتصاد منهای 
نفت ما امسال مثبت باشد و امیدوارم ما به 

این هدف امسال دست پیدا کنیم.
وی اضافه کرد: در سال آینده پیش بینی ما 
آن است که با کمک همدیگر می توانیم 
این راه را ادامه دهیم. در بخش صنعت 
و صنایع بورسی ما در ماه های گذشته، 
رشد ۳.۷درصد در تولید و ۱۴.۵ در ارزش 
و فروش داشته و این به این معناست که 
مسیر صحیحی در اقتصاد کشور آغاز شده 

است.
ماه های  این  در  گفت:  جمهوری  رئیس 
اخیر به هر استانی رفتم بین ۱0 تا 20هزار 
میلیارد تومان طرح افتتاح شد و معادل 
آن ها هم کلنگ زنی شد. این معنای آن 
مسیر  در  ما  استان های  همه  که  است 
رشد اقتصادی است. فقط در آب و برق در 
6ماهه دوم امسال ۳۳هزار میلیارد تومان 
طرح و پروژه افتتاح خواهد شد. بنابراین 
در  هم  و  کلان  در  هم  ما  اقتصاد  روند 

بخش ها مثبت بوده است.

بودجه سال 1399 بودجه ایستادگی 
و استقامت در برابر تحریم است

بودجه  ویژگی های  به  ادامه  در  روحانی 
بودجه  گفت:  و  کرد  اشاره  آینده  سال 
سال۹۹ مانند امسال،  بودجه ایستادگی 
و استقامت برابر تحریم است این بودجه 
به دنیا اعلام می کند که به رغم تحریم، 

اداره  نفت  لحاظ  از  مخصوصا  را  کشور 
خواهیم کرد.

وی افزود: تقریباً بودجه سال۹۹ با شرایطی 
که پیش بینی کردیم خیلی به نفت اتکاء 
نمایندگان در جدول ها خواهند  ندارد و 
دید که درآمدی که برای نفت خام و گاز 
در نظر گرفته شده است با مقداری که در 
بودجه عمرانی پیش بینی کرده ایم اگر 
همه آن ها حاصل شوند تقریب همه آن 

ها نزدیک هم است.
روحانی گفت: اگر هم حاصل نشود بودجه 
عمرانی ما جلو است، ۷0هزار میلیارد تومان 
اعتبار بودجه عمرانی برای سال آینده مد 
نظر قرار گرفته است؛ از ابتدای دولت تدبیر 
و امید از ۱۱هزارمیلیارد تومان اعتبار در 
سال۱۳۹۱ به تدریج به هفتادهزارمیلیارد 

تومان در سال آینده رسیده ایم.
بودجه  گفت:  دوازدهم  دولت  رئیس 
بیش  عمرانی کشور در 6 سال گذشته 
از 6 برابر شده است و امیدوارم در بخش 
را  است  نظر  مد  که  طرح هایی  عمرانی 

اجرایی کنیم.
وی خاطرنشان کرد: همه طرح های مهم 
کشور در سال آینده اجرا و عملیاتی خواهد 
و  برای غرب کشور  که  هایی  شد طرح 
که  داشتیم  نظر  مد  گرمسیری  مناطق 
بخش بیشتر آن اجرا شد و بخشی از آن 
باقیمانده است که تا پایان دولت دوازدهم 
معنای یک  به  عملیاتی خواهد شد که 

تحول بزرگ در بخش کشاورزی است.
زمینه  در  ما  خودکفایی  گفت:  روحانی 
یازدهم ۵۷درصد  دولت  آغاز  در  غذایی 
بوده است و امروز بالای ۷۳درصد است 
تا پایان سال  و پیش بینی ما این است 
به  غذایی  مواد  در  ما  خودکفایی  آینده 

82درصد برسد.
از  دیگر  بخش  در  جمهوری  رئیس 
روند  اینکه  بر  تأکید  با  سخنانش 
از  بسیاری  در  و خوداتکایی  خودکفایی 
یک  عنوان  به  را  کشاورزی  محصولات 
تحول بزرگ در این بخش در سال  آینده 
را  طرح هایی  ما  گفت:  می دهیم،  ادامه 
کشور  آبیاری  نوین  سامانه های  برای 
داریم، قبل از دولت یازدهم کل سامانه 
و  یک میلیون  کشور  نوین  آبیاری 
امروز 2میلیون  و  بوده  هکتار  ۳00هزار 
پیاده  سامانه  این  از  هکتار  ۳00هزار 
به  دوازدهم  دولت  آخر  تا  و  است  شده 
انتخاب  2برابر خواهد رسید که معنای 
مسیر صحیح در بخش کشاورزی و آب 
و در بخش های  فاضلاب  و  و سدسازی 

زیرساختی کشور است.

»حسن روحانی« :

بودجه سال 99 بودجه ایستادگی در برابر تحریم است
پرداخت به موقع بودجه های جاری در 9 ماه گذشته

  دکترعلی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه
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روزنامه

5 شهری

نمایندگان مجلس شورای اسلامی عوارض 
نوسازی را به دو و نیم درصد افزایش دادند.

ایسنا،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی روز یکشنبه و در ادامه بررسی جزئیات 
پایدار و هزینه شهرداری ها و  لایحه درآمد 
دهیاری ها، ماده ۵ این لایحه را با ۱۱8 رای 
موافق، ۱6 رای مخالف و 8 رای ممتنع از 

مجموع 22۵ نماینده حاضر تصویب کردند.
بر این اساس، نرخ عوارض نوسازی موضوع 
شهرداری  عمران  و  نوسازی  قانون   2 ماده 

مصوب ۷ /۹/ ۱۳۴۷ با اصلاحات و الحاقات 
درصد  نیم  و  دو  میزان  به  سال  هر  بعدی 
ارزش معاملاتی موضوع صدر ماده 6۴ قانون 
مالیات های مستقیم مصوب ۱۳ /2/ ۱۳66 
با اصلاحات و الحاقات بعدی آخرین تقویم 

تعیین می شود.
این  شدن  لازم الاجرا  تاریخ  از  که  مودیانی 
به  نسبت  سال  یک  مدت  ظرف  قانون 
تعیین تکلیف نحوه پرداخت عوارض نوسازی 
معوق خود اقدام کنند، مشمول بخشودگی 
جرایم عوارض می شوند  عوارض نوسازی در 

حال حاضر یک و نیم درصد است.

عوارض نوسازی یک درصد افزایش یافت!
خبر اول

انتشار آگهی معاملات شهرداری 
در سایت شفافیت

با  گفت:  تهران  شهر  شورای  شفافیت  کمیته  رئیس 
معاملات،  آگهی های  انتشار  واحد  درگاه  راه اندازی 
متقاضیان شرکت در مزایده ها و مناقصه های شهرداری 
تهران، می توانند با مراجعه به وب سایت شفاف، علاوه 
بر اینکه از آگهی ها به صورت روزانه با خبر شوند، اسناد 

مزایده و مناقصه را نیز دریافت  کنند.

سرانجام  مورد  در  آروین  بهاره  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
راه اندازی درگاه واحد انتشار آگهی های معاملات شهرداری 
تهران با بیان اینکه پیش از این دریافت اسناد مناقصه و 
مزایده به صورت دستی و غیرسیستمی انجام می شد، گفت: 
به همین دلیل متاسفانه دیده شده که در برخی موارد از 

ارائه اسناد مناقصه یا مزایده به متقاضیان خودداری می شد.
رئیس کمیته شفافیت شورای شهر تهران افزود: به دلیل 
عدم دسترسی افراد به اسناد مناقصه و مزایده شاهد آن 
بودیم که میانگین تعداد شرکت کنندگان در مناقصه ها و 
مزایده های شهرداری کم بود و حتی در مورادی مشاهده 
شده بود که بسیاری از معاملات مهم و بزرگ شهرداری 
به جای انتشار عمومی در نشریات مهم، در نشریات دسته 
چندم که تیراژ بالا ندارند منتشر می شد و به همین دلیل 

اساسا کسی از برگزاری مزایده یا مناقصه مطلع نمی شد.
آروین با بیان اینکه متاسفانه واگذاری مجموعه »بام لند« 
نیز بدین شیوه بوده بگونه ای که آگهی مزایده این مجموعه 
به عنوان یکی از مهمترین معاملات شهرداری تهران در 
سال های گذشته در یک هفته نامه دست چندمی منتشر 
شد،  ادامه داد: حالا با راه اندازی درگاه واحد انتشار آگهی های 
شهرداری تهران دو اتفاق مهم در حوزه شفاف سازی معاملات 
افراد  اول، همه  در شهرداری تهران رخ می دهد. در گام 
متقاضی می توانند با مراجعه به وب سایت، فهرست تمامی 
آگهی های مزایده و مناقصه در شهرداری تهران را ببینند 
و درگام دوم متقاضیان می توانند، تمامی اسناد مناقصه و 

مزایده را به صورت الکترونیک از این درگاه دانلود کنند.
انتشار  واحد  درگاه  راه اندازی  با  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
و  مزایده ها  در  شرکت  متقاضیان  معاملات،  آگهی های 
مناقصه های شهرداری تهران می توانند با مراجعه به وب 
سایت شفاف، علاوه بر اینکه از آگهی ها به صورت روزانه 
با خبر شوند، اسناد مزایده و مناقصه را نیز دریافت  کنند؛ 
گذشته  در  که  تبعیضی  درگاه،  این  راه اندازی  با  افزود: 
وجود داشت، رفع می شود و شاهد رقابتی تر شدن فضای 

مزایده ها و مناقصه ها در شهرداری خواهیم بود.
رئیس کمیته شفافیت و شهر هوشمند شورای شهر در 
مورد زمان راه اندازی تالار معاملات گفت: مقرر شد تمام 
الکترونیکی شدن فرایند انجام معاملات در شهرداری در 
اولویت قرار گیرد و بعد از آن اگر لازم بود نسبت به افتتاح 

فیزیکی تالاری برای انجام معاملات اقدام شود.
معاملات  آگهی های  انتشار  واحد  صفحه  افزود:  وی 
گامی  عنوان  به  مناقصه ها  و  مزایده ها  شهرداری شامل 
ابتدایی در تمام الکترونیکی کردن فرایند معاملات، آماده 
شده و به زودی روی وب سایت شفاف رونمایی خواهد شد.

تخصیص اعتبار به دستگاه های 
اجرایی مشروط شد

اعتبار  تخصیص  شرط  آینده  سال  بودجه  لایحه 
تعمیرات و تجهیزات به دستگاه های اجرایی را ثبت 
اطلاعات دارایی های این دستگاه ها در سامانه جامع 

اموال دستگاه های اجرایی )سادا( اعلام کرده است.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، طبق لایحه بودجه 
سال ۹۹ دستگاه های اجرای موضوع ماده 2۹ قانون برنامه 
ششم توسعه مکلفند تا پایان خرداد سال آینده اطلاعات 
اموال و  و سایر  اداری  غیر  اداری،  ساختمان ها، فضاهای 
دارایی های غیر منقول را در سامانه جامع اموال دستگاه های 

اجرایی )سادا( تکمیل کنند.
تخصیص اعتبارات طرح های تعمیرات اساسی و ماشین 
آلات و تجهیزات در سال ۱۳۹۹ نیز منوط به ثبت اطلاعات 

موضوع این بند است.

بحث روز

مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس  نائب 
بعد  در  که  کرد  تاکید  اسلامی  شورای 
قانونی نقصی برای مقابله با آلودگی هوای 
باید  بلکه دولت  ندارد،  کلانشهرها وجود 
تامین  و  ریزی  برنامه  برای  را  تلاش خود 
منابع مالی به منظور اجرای قانون به کار 

گیرد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، سید 
احسن علوی با اشاره به لزوم برنامه ریزی دولت 
و حرکت در راستای انجام اقدامات عملی به 
کلانشهرهای  هوای  آلودگی  کاهش  منظور 
کشور، بیان کرد: در زمینه داشتن هوای پاک، 
امروز حائز  آنچه که  داریم  را  قوانین لازم  ما 
اهمیت است اراده برای اجرای این قوانین است.
وی در ادامه تاکید کرد: در بخشی از قانون هوای 
پاک به واردات ماشین های هیبریدی و برقی 
اشاره شده است. بر اساس این قانون بنا بود 
هرساله چند درصد از این خودروها وارد کشور 
شود و ما از خودروهای سواری که با استفاده از 
سوخت فسیلی حرکت می کنند، فاصله بگیریم، 

اما همچنان این اتفاق نیفتاده است.

علوی با اشاره به ضرورت اهتمام دولت برای 
هوا،  آلودگی  کنترل  در  موثر  قوانین  اجرای 
بیان کرد: ما به اندازه کافی قانون در این زمینه 
داریم و اکنون باید به سمت برنامه ریزی و 
تامین منابع مالی برای اجرای این قانون برویم. 
دولت و شهرداری ها باید اقدامات لازم را برای 

کنترل آلودگی هوای کلانشهرها انجام دهند.
در  مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس  نائب 

به  باید  ما  اول  گام  در  اینکه  بیان  با  ادامه 
حمل  سیستم  گسترش  و  نوسازی  سمت 
اظهار کرد:  برویم،  نقل عمومی در کشور  و 
متاسفانه در چند سال اخیر در تامین بودجه 
برای این بخش با مشکلاتی روبرو هستیم. از 
سوی دیگر در کلانشهرهایی نظیر تهران بعضا 
شاهد هستیم که عملکرد شهرداری با دولت 
در تعارض است و ارتباط مناسبی که باید بین 

این دو دستگاه باشد، کمرنگ شده است.
تصریح  مجلس  در  سنندج  مردم  نماینده 
کرد: یکی از دلایلی که مردم به استفاده از 
خودروی شخصی رو می آورند، عدم دسترسی 
به سیستم حمل و نقل عمومی مناسب است. 
از سوی دیگر شهرداری ها در تامین اعتبارات 
لازم برای اجرای قوانین به منظور مقابله با 

آلودگی هوا با مشکل روبرو هستند.

استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
افزایش مصرف آب در  به  با اشاره  تهران 
تهران از ابتدای امسال تاکنون، نسبت به 
دومین  تهران  استان  گفت:  سال گذشته 

استان فقیر کشور از نظر منابع آبی است.

ایسنا،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
هماهنگی  تخصصی  نشست  در  بختیاری 

سند همکاری در حوزه آموزش حفاظت از 
محیط زیست و مدیریت مصرف آب و انرژی 
این که کشور ما کشور  بیان  با  در مدارس، 
کم آبی است و ۹0 درصد مساحت کشور 
در منطقه خشک و نیمه خشک قرار گرفته 
است، اظهار کرد: کشور ما حدود یک سوم 
بارندگی دنیا را دارد و بارندگی ها هم کاملا 

به صورت ناموزون است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
با بیان این که مدیریت آب در کشور همگام با 
تکنولوژی های وارد شده به کشور پیش نرفته 
است، تصریح کرد: منابع آبی تجدیدپذیر هر 
حال  در  هستند.  کشور  آن  ذخایر  کشوری 
حاضر کشورهای اروپایی حدود 20 درصد از 
منابع آب تجدیدپذیر خود را استفاده می کنند 
و این در حالیست که ما به طور متوسط، 8۵ 
درصد از منابع آبی تجدیدپذیر خود استفاده 

می کنیم.

بختیاری با تاکید بر این که جامعه ما هنوز 
نسبت به موضوع کم آبی و مدیریت مصرف 
بیدار نشده است، گفت: مصرف آب در شهر 
تهران از ابتدای سال تاکنون 8۱0 میلیون متر 
مکعب بوده که نسبت به سال گذشته ۴۳ 

میلیون مترمکعب افزایش مصرف داشته ایم.
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
از سیستان  تهران پس  استان  افزود:  تهران 
و بلوچستان، فقیرترین استان کشور از نظر 
در  زیادی  است. چراکه جمعیت  آبی  منابع 

پهنه کوچکی جمع شده اند.
وی با اشاره به این که در بسیاری از استان های 
بخش  در  آبی  منابع  از  درصد   ۹0 کشور 
کشاورزی استفاده می شود، اظهار کرد: سهم 
کشاورزی در استان تهران از منابع آبی تنها 
۵۱ درصد است. ما برای مدیریت مصرف آب 
باید از مدارس شروع کنیم و راهی جز این 

نداریم.

نائب رئیس کمیسیون عمران مجلس:

دولت برای رفع آلودگی کلانشهرها تلاش کند!

استان تهران؛ دومین استان فقیر کشور از نظر منابع آبی

اخبار
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برای  است  پلی  کوتاه  »فیلمِ   - مهدی تیموری 
رسیدن به فیلم بلند«، »فیلمِ کوتاه، یک فیلمِ بلند 
فشرده شده است!«، »اول یک فیلمِ کوتاه بساز، 
بعد با کسب تجربه سراغ فیلم بلند برو!« و... همه 
گزاره هایی چون این و از این قبیل را روی یک 
کاغذ بنویسید، سپس آن را مُچاله کنید و نهایتاً 
با یک ضربه محکم پرتابش کنید در جایی که 
لیاقتش را دارد؛ یعنی سطل آشغال! چرا که فیلم 
کوتاه نه یک فیلم بلند فشرده شده است و نه 
فضایی برای تجربه اندوزی کسانی که صرفاً قصد 
ساخت فیلم بلند را دارند! »فیلم کوتاه«، یک جهان 
کاملاً مستقل در دنیای سینما محسوب می شود. با 
وجود هم پوشانی های ریز و درشتی که ممکن است 

با سینمای حرفه ای و بلند داشته باشد، اما بی تردید 
فیلم کوتاه مستقل از فیلم بلند باید بایستد و شرایط 
حرفه ای خودش را با ساز و کاری مجزا داشته باشد 
که البته امروزه در اکثر کشورهای صاحب سبک در 
این زمینه، این اتفاق رخ داده است؛ چرا که بی شک 
آن هایی که به لحاظ بسترسازی و امکانات ابزاری 
چنددهه ای از ما جلوترند، پذیرفته اند که »سینما« 
کوتاه«،  »فیلم  یعنی  این ها  همه  از  مجموعه ای 

»فیلم بلند«، »مستند«، »انیمیشن« و... است.
در تمام دنیا، فیلم کوتاه، فیلمسازان حرفه ای و البته 
طرفداران پر و پا قرص و خاص خودش را دارد که در 
یک بستر آماده ای که هیچ ربطی به عرصه فیلم بلند 
ندارد، گرد هم می آیند. ماجرا به قدری جدی است 

که هر ساله از میان تمام فیلم های کوتاه در سرتاسر 
دنیا، جشنواره هایی مانند »کن« و... نیز سال هاست 
یک جایزه مستقل برای بهترین فیلم کوتاه در نظر 
می گیرند؛ اما خب در ایران این ماجرا بسیار عقب 

افتاده تر از اتفاقات رایج در دنیا است.
اولین نقطه ای که عرصه فیلم کوتاهِ ایران را از دنیا 
جدا می کند، به نوع »نگاهی« است که در تفکر 
سینمای ایران نهادینه شده و آن این که به عرصه 
فیلم کوتاه صرفاً به مانند یک »سکوی پرتاب« یا 
حتی نازل تر از آن مانند عرصه ای برای »تمرین 
فیلم بلند« نگاه می کنند؛ اینکه فیلم کوتاه می تواند 
سکوی پرتاب باشد و برای بسیاری از فیلمسازان 
بزرگ و مستعد امروزِ ما نیز - نمونه عینی اش 
»شهرام مکری« - عمل کرده است، شکی وجود 
»سکوی  اصطلاحاً  و  موقعیت  این  آیا  اما  ندارد؛ 
پرتاب« باید چوبی باشد بر سر جهان مستقل فیلم 
کوتاه؟ حتی در دانشگاه ها و مدارس فیلمسازی نیز 
این مسأله تدریس می شود که شمای فیلمساز اگر 
بتوانید یک فیلم کوتاه ده دقیقه ای، سپس یک 
فیلم کوتاه سی  آخر یک  و در  دقیقه ای  بیست 
دقیقه ای کارگردانی کنید، قطعا می توانید فیلمساز 
بلند شوید! مسأله دقیقاً همین جا است که این نکته 
بسیار مهم نادیده گرفته می شود که فیلم کوتاه 
اساساً ربط چندانی به فیلم بلند ندارد. سوای تفاوت 
در زمان، فیلم کوتاه عرصه »ایده پردازی« است؛ 
عرصه شکفتن قوه خلاقیت و بازیگوشی در نگاه 

به موضوعات مختلف.
سهم بزرگی که در ایده پردازی برای فیلم کوتاه وجود 
دارد، ابداً قابل تکرار در هیچ مدیومی نیست؛ چرا که 
در وهله اول از اثرگذاری بسیار قابل توجهی برخوردار 
از این رو قواعد فیلمسازی در فیلم کوتاه،  است. 
تفاوت های فاحشی با فیلم بلند دارد. تفاوت هایی که 
خودش را در »روایت« ،«فرم« و »داستان« تمام و 

کمال نشان می دهد و باید هم بدهد. با این تعبیر، 
اساساً فیلمی که شبیه فیلم های بلند ساخته شود، 
مانند این است که یک فیلم بلند را تدوین مجدد 
شده باشد. آن وقت این چه فایده ای می تواند برای 

رشد فیلم کوتاه داشته باشد؟
همین شباهت فیلم  های کوتاه ایرانی به بدنه سینمای 
حرفه ای و بلند نشأت گرفته از همان نکته  ای است 
که بالاتر هم اشاره کردیم؛ نگاه نهادینه شده اشتباهی 
تحت این رویکرد که »فیلم کوتاه تمرینی است برای 
ورود به عرصه فیلم بلند!« اولین چیزی که باعث 
نهادینه شدن این رویکرد می شود، بی تردید نگاه 
جریان حاکم به سینما است. نگاهی که کوچک 
ترین حمایتی از فیلم کوتاه ندارد و اساساً خودش و 
فیلم بلند را بسیار بالا مرتبه تر از فیلم کوتاه می داند. 
حمایت مادی که بماند، حتی یک ساز و کار درست 
درمان برای اکران فیلم کوتاه ها در کشورمان وجود 
ندارد و اگر همین سه چهار تا جشنواره در طول 
سال هم نبود، احتمالاً باید فیلم های کوتاه ایرانی را 
زنگ می زدیم به عوامل و کارگردانان و از آن ها برای 
تماشای آثارشان طلب می کردیم تا برایمان اصطلاحاً 
هارد به هارد کند! اوضاع در فیلم کوتاه دقیقاً به همین 

پوچی است.
همین حالا هم دسترسی چندانی برای بهترین 
فیلم های کوتاه ایرانی یک سال گذشته وجود ندارد و 
باید منتظر جشنواره بعدی بمانیم؛ البته ناگفته نماند 
که در گروه هنر و تجربه سانس هایی به جشنواره 
تابستانی فیلم کوتاه اختصاص داده می شود و این 
قدم خوبی است که امیدواریم ادامه دار باشد و با 
بلند قراردادهای  فیلم های کوتاه مانند فیلم های 
حرفه ای امضاء شود و از فروش بلیت هایشان نیز 
چیزی نصیب فیلمسازان عرصه کوتاه شود. اگر این 
اتفاق بیفتد، بخش بزرگی از مسائل مالی فیلمسازی 
نظر  در  مخاطب  شمای  می شود.  مرتفع  کوتاه 

بگیرید که همین حالا هیچ سرمایه گذاری جرأت 
نمی کند در عرصه فیلم کوتاه فعالیت کند چرا که 
عملاً به جز بردن جایزه در جشنواره ها و نمایش 
آن در خانه برای اعضای خانواده و خویشاوندان و 
جیغ و دست و سوت فامیل برای فیلمساز)!(، هیچ 
بازگشت سرمایه ای وجود ندارد و کسی که سرمایه 
گذاری می کند از پیش می داند ممکن است هیچ 

بخشی از سرمایه اش بازنگردد!
عرصه فیلم کوتاه سینمای ایران آن قدر در مسائل 
ابتدایی و پایه، فاقد امکانات است و عقب  مانده، 
که همین مسائل ساده مثل بستن قرارداد اکران با 
فیلم های کوتاه تقریباً نیمی از مشکلات آن ها را حل 
می کند! حال آن که یک نفر پیدا شود و دغدغه فیلم 
کوتاه داشته باشد و بخواهد پیش از خشک جوهره 

این بخش از سینما، فکری به حالش کند...

عرصه فیلم کوتاه سینمای 
ایران آن قدر در مسائل 

ابتدایی و پایه، فاقد امکانات 
است و عقب  مانده، که همین 

مسائل ساده مثل بستن 
قرارداد اکران با فیلم های 

کوتاه تقریباً نیمی از مشکلات 
آن ها را حل می کند! حال 
آن که یک نفر پیدا شود و 

دغدغه فیلم کوتاه داشته باشد 
و بخواهد پیش از خشک 

جوهره این بخش از سینما، 
فکری به حالش کند...

دریغ از بودجه، امکانات و حتی یک قرارداد اکران؛

دستی به حال و روزِ ناخوشِ فیلم کوتاه بکشید!
یک دیدگاه

در این گزارش به سریال های مختلفی که برای نوروز 
۹۹ تدارک دیده شده است می پردازیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سینماپرس، 
رسانه ملی هرساله در نوروز برای مخاطبان خود 
سریال و برنامه های متنوعی تدارک می بیند و امسال 
را  متفاوتی  سریال های  می توانند  علاقمندان  نیز 

شاهد باشند.

سریال »پایتخت«
سیروس مقدم کارگردان باسابقه تلویزیون فصل 
برای  را  »پایتخت«  تلویزیونی  از مجموعه  ششم 
نوروز۹۹ تدارک دیده است. »پایتخت« ویژگی های 
خاص و متفاوتی دارد که مخاطبان هر ساله منتظر 
ساخت این سریال هستند. به تازگی تصویربرداری 
سریال »پایتخت« آغاز شده است و تاکنون هومن 
حاجی عبداللهی و احمد مهرانفر جلوی دوربین رفته 

اند.
سکانس های  ضبط  حال  در  فیلمبرداری  گروه 
خارجی است و طی روزهای آینده محسن تنابنده 
جلوی دوربین می رود و سکانس های مربوط به خانه 
نقی معمولی فیلمبرداری خواهد شد. البته حضور 

مهران احمدی اتفاق جالبی را برای فصل ششم رقم 
می زند.

در  پایتخت  تلویزیونی  مجموعه  ششم  فصل 
۱۵قسمت برای پخش در نوروز۹۹ از شبکه یک 

سیما ساخته می شود.
محسن تنابنده، ریما رامین فر، احمد مهران فر، مهران 
احمدی، هومن حاجی عبداللهی، بهرام افشاری، 
نسرین نصرتی، سارا و نیکا فرقانی، عطیه جاوید، 
سلمان خطی، ابوالفضل رجبی، غلامعلی رضایی 

بازیگران اصلی این سریال هستند.
عوامل این مجموعه عبارتند از نویسنده فیلمنامه: 
نویسندگان  سرپرست  و  طراح  عباسی،  آرش 
تنابنده،  محسن  کارگردان:  مشاور  و  فیلمنامه 
کارگردان سیروس مقدم، مدیر فیلمبرداری: فرشاد 
گل سفیدی، طراح گریم: مجید اسکندری، مدیر 
تولید: محمد اتحادی، جانشین تولید: محمدرضا آهی 
بهرام، مدیر برنامه ریزی: داود باقری، طراح لباس: آرزو 
غفوری، طراح صحنه: حسین مجد، صدابردار: میثم 
یادریلو، دستیاور اول کارگردان: سعید بیات، مدیر 
تدارکات: مهدی رهبری، فیلمبردار دوم: مرتضی 
درویش خانی، برنامه ریز: افشین عمران، سرپرست 

گریم: آرش فرد، منشی صحنه: آسیه معصومی زاده، 
انتخاب بازیگران: رضا سخایی، هماهنگی بازیگران: 
بهنام  کارگردان:  دوم  دستیار  نوروزی،  میترا 
اول صحنه: ساسان فرهادپور،  مسعودی، دستیار 
دستیاران لباس: سامره جوانمرد، نسیم غضنفرزاده، 
دستیار اول تدارکات: مرتضی شکری، مدیر روابط 
عمومی: علی زادمهر عکاس: مهدی حیدری قمی، 
پشت صحنه: علی بیات، دستیار اول فیلمبردار: امید 
اله وردی، دستیاران فیلمبردار: کیوان محمدی نژاد، 
آراز رز، علی نانکلی، دستیاران صحنه: محمد، ولی 
زاده، دستیار سوم کارگردان: فرهاد نوری، دستیاران 
سامان  قاسمی،  طناز  محمدی،  مرتضی  گریم: 
مریوانی، دستیاران تدارکات: علیرضا آذری، محسن 
حمزه لو، علی مظفری، پیام گرگانی، فرهام والیانی، 
مهدی سرخسروی، محمدرضا معروفی، رضا خالقی، 
مهرداد قاسمی، سینه موبیل: ایرج ابراهیمی، ایمان 

احمدی، زاهد قربانی.

سریال »کامیون«
با نام  سید مسعود اطیابی تصویربرداری سریالی 
موقت »کامیون« برای شبکه دو کارگردانی می کند. 

این سریال در ۳0قسمت ۴2دقیقه ای تولید می شود 
و از ابتدا تا پایان فروردین۹۹ پخش خواهد شد.

از  »کامیون« را شهاب عباسی بر اساس طرحی 
به  آن  ساخت  و  است  نوشته  شکورزاده  شهروز 
کارگردان فیلم سینمایی »تگزاس2« که در ردیف 
پرُفروش ترین های اکران سال۹8 قرار دارد، سپرده 

شده است.
جهانبخش  مقانلو،  نسرین  و  هاشمی  مهدی 
سلطانی، بیتا سحرخیز، علی عامل هاشمی، سپند 
سیاوش  نبوت،  آرزو  شرفی،  بهنام  امیرسلیمانی، 
مهسا  عبدی،  ماهان  قاسمی،  گیتی  مفیدی، 
طهماسبی، هادی مرتضی زاده و... در این سریال 
نقش آفرینی خواهند کرد. »کامیون« را ابراهیم آرزو 

و شهرام دانشپور برای گروه فیلم و سریال شبکه دو 
سیما تولید می کنند.

سریال »دوپینگ«
شبکه سه سیما با تولید سریال های متفاوت و خاص 
این  می کند.  غافلگیر  را  خود  مخاطبان  همیشه 
شبکه، امسال نیز چندگزینه برای نوروز۹۹ دارد، اما 
جدی ترین آن تولید سریال کمدی »دوپینگ« را به 
کارگردانی رضا مقصودی، تهیه کنندگی سید امیر 
پروین حسینی و نویسندگی رضا مقصودی و افرا 
جورابلو، برای پخش در نوروز۹۹ درنظر گرفته است. 
فیلم سینمایی »خجالت نکش« همکاری قبلی رضا 
مقصودی و سید امیر پروین حسینی در سینما بود.

سریال های نوروزی صدا و سیما کدامند؟

از »پایتخت 6« تا »دوپینگ«
تلویزیون
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روزنامه

7 فناوری

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت دوم
بموجب پرونده کلاسه ۹80۴6۷ و دادنامه و اجراییه صادره از شعبه چهارم دادگاه عمومی کرج محکوم علیه مهناز محمدی نژاد محکوم است به فروش ششدانگ یک واحد آپارتمان موضوع پلاک ثبتی ۱۵2۳2/۱۵۱ و بشرح دادنامه ۹80۹۹۷26۱0۴00۵60 
در حق فریدون شهریور نیا و نیم عشر دولتی. با توجه به اینکه اجراییه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق به نامبرده 
به شرح زیر از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناسی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده از طریق مزایده در مورخ ۹8/۱0/۱2 از ساعت ۱۱ الی ۱2 در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش 
برسد. مزایده از قیمت 9/000/000/000ریال طبق نظریه کارشناس شروع و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی 
وجه مزایده ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت 
ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به 

اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین شرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: 

موضوع پرونده بشماره ۹80۴6۷ در خصوص ارزیابی پلاک ثبتی ۱۵2۳2 فرعی از ۱۵۱ اصلی مفتوح نزد آن دادورز محترم به استحضار میرساند اینجانب رضا جفایی نوده کارشناس رسمی دادگستری در رشته راه و ساختمان امور نقشه برداری مقارن ساعت ۱2 
مورخ ۹8/6/۵ در معیت و با راهنمایی جناب آقای حسین نجفی و نماینده محترم دادگاه و جناب آقای محمد علی فیاضی وکیل محترم آقای فریدون شهریور نیا به محل فوق مراجعه نموده ام و نتایج به شرح ذیل حاصل گردید: 

نشانی ملک: کرج رجایی شهر، خیابان ششم غربی، پلاک ۴۷ طبقه ۴ واحد 8 
مشخصات ملک: مورد ارزیابی عبارتند از ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه چهارم به مساحت ۱2۹/۴مترمربع قطعه 8 تفکیکی شماره پلاک ۱۵۱/۱۵2۳2مفروز و مجزا شده از 22۷20 فرعی از اصلی مذکور جزء بخش حوزه ثبت 
ملک کرج ناحیه یک استان البرز بانضمام پارکینگ به مساحت ۱۱/2۵متر مربع قطعه 6 و انباری به مساحت ۴/0۵ مترمربع قطعه 6 واقع در طبقه همکف که در تاریخ ۹۷/۱۱/۱6 چهاردانگ از ششدانگ به نام فریدون شهریور نیا فرزند حسین ثبت و 
ورقه مالکیت به شماره 6۷802۷ ب /۹۷ صادر گردیده است )توضیحا اطلاعات فوق براساس سند ارائه شده از سوی متقاضی ارائه گردیده، بدیهی است احراز مالکیت این ملک فوق می بایست از طریق استعلام از داره ثبت و اسناد کرج و بانک مسکن 

شعبه مهریلا تعیین و تایید گردد(. 
واحد فوق در یک مجتمع مسکونی 8 واحدی واقع در طبقه چهارم سمت جنوبی به مساحت ۱2۹/۴مترمربع مشتمل بر سه خواب هال و پذیرایی، آشپزخانه اوپن با کابینت ام دی اف، کف سنگ، دیوار نقاشی، آیفون تصویری، آسانسور، درب برقی و همچنین 
دارای انشعابات آب مشاعی، گاز مشاعی به شماره کنتور ۱۳۷۷۵08۹ برق مستقل به شماره کنتور 8۱۷80۵6۱ و با سیستم گرمایشی پکیج و شومینه و سرمایشی کولر آبی می باشد. نظریه کارشناسی با عنایت به مراتب فوق و در نظر گرفتن جمیع جهات 
موثر در ارزیابی ششدانگ آپارتمان فوق با قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک آپارتمان ها و آیین نامه اجرایی آن بدون در نظر گرفتن هرگونه بدهی و یا توافق با افراد حقیقی و حقوقی به نرخ پایه مزایده به نظر اینجانب مبلغ 

9/000/000/000ریال) نه میلیارد ریال( که ارزش چهار دانگ از ششدانگ سهم آقای فریدون شهریور نیا برابر 6/000/000/000 ریال )شش میلیارد ریال معادل ششصد میلیون تومان ارزیابی و اعلام می گردد. ۹80۴6۷
دادورز اجرای احکام دادگاه حقوقی کرج- کسمرادی

»سورنا  ستاری«: 

از ورود فناوری به حوزه کشف جرایم حمایت می کنیم

»ایران« رتبه اول فرسایش خاک در جهان!آغاز پروژه غنی سازی ۲۲0هکتار از جنگل های پاسارگاد 

خبر روز

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری با بیان 
استارتاپ ها  و  دانش بنیان  شرکت های  اینکه 
در ارائه پیشرفته ترین فناوری ها برای کشف و 
شناسایی مواد مخدر توانمند هستند، گفت: از 
ورود فناوری و نوآوری شرکت های دانش بنیان 
به حوزه کشف، تشخیص و شناسایی جرایم 

حمایت می کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری 
فناوری  و  علمی  -معاون  ستاری  سورنا  پلیس، 
رئیس جمهور- با سردار مسعود زاهدیان -رئیس 
پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا- راجع به همکاری  
در راستای کشف علمی و فناورانه مواد مخدر با 
استفاده از توانمندی شرکت های دانش بنیان داخلی 

دیدار و گفت وگو کردند.
شرکت های  اینکه  بیان  با  دیدار  این  در  ستاری 
پیشرفته ترین  ارائه  در  استارتاپ ها  و  دانش بنیان 
مخدر  مواد  شناسایی  و  کشف  برای  فناوری ها 
توانمند هستند، گفت: از ورود فناوری و نوآوری 
شرکت های دانش بنیان به حوزه کشف، تشخیص 

و شناسایی حمایت می کنیم.
محصولات  و  خدمات  برای  بازار  ایجاد  به  وی 
دانش بنیان ایران ساخت در کنترل و پیشگیری از 
اعتیاد تأکید کرد و ادامه داد: ظرفیت بسیار خوبی 
در شرکت های دانش بنیان شکل گرفته است که 
پلیس مبارزه با مواد مخدر می تواند بازار خوبی برای 

این شرکت ها ایجاد کند.
عنوان  جمهور  رئیس  فناوری  و  علمی  معاون 

قابل  دستاوردهای  دانش بنیان  کرد: شرکت های 
توجهی داشته اند ولی بسیاری از آنها در راستای 
نیازمندی های پلیس نبوده که باید از اول ساخته 
شوند؛ توانمندی های فنی در کشور موجود است 
نیز  عرصه  این  در  می توانیم  آن ها  کمک  با  که 

پیشرفت کنیم.
بنابراین گزارش، در این دیدار بر استفاده از دانش و 
فناوری بومی شرکت های دانش بنیان و استارتاپ ها 
به طوری که وابستگی در حوزه کشف، پایش و 
مبارزه را به پایین ترین حد ممکن برساند، تأکید 

و توافق شد.
آزمایشگاه های  همکاری  مقدمات  همچنین 
پلیس مبارزه با مواد مخدر و شبکه آزمایشگاهی 
فناوری  و  علمی  معاونت  راهبردی  فناوری های 

ریاست جمهوری فراهم شد.
مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  آزمایشگاه های 
تجهیز  و ۱2هزار  مجهز  از 600آزمایشگاه  بیش 
ارائه  ضمن  و  کرده  شبکه سازی  را  آزمایشگاهی 
خدمات آزمایشگاهی به سراسر کشور، خدمات ارائه 
شده در بستر خود را با تسهیلات ویژه به نخبگان، 
دانشگاهیان، شرکت های دانش بنیان و پژوهشگران 

ارائه می دهد.
پلیس مبارزه با مواد مخدر نیز علاوه بر آزمایشگاه 
مرکزی، در 28استان آزمایشگاه مستقل و مجهز 
دارد که می تواند با شبکه آزمایشگاهی فناوری های 
راهبردی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 

در زمینه، آنالیز مواد کشف شده همکاری کند.
همچنین ایجاد شرکت های دانش بنیان در زمینه 

توسعه تولید و تکثیر سگ های پلیس و ارتقای 
همکاری ها در امر تجهیزات فنی سنجش از راه دور 

از جمله موضوعات مطرح شده در این دیدار بود.

و  جنگل  غنی سازی  بیولوژیک  پروژه 
مستعد  عرصه های  از  220هکتار  احیای 
با  پاسارگاد  شهرستان  طبیعی  منابع  
کوهی  بادام  و  ارژن  بنه،  بومی  گونه های 

آغاز شد.

رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
پاسارگاد در مراسم افتتاح این پروژه که با 
حضور فرماندار شهرستان پاسارگاد، مدیران 
و  مرتع  بهره برداران  اجرایی،  دستگاه های 
اعلام  شد،  برگزار  نهاد  مردم  سازمان های 
کرد: جنگل های ایران از ۱8.8میلیون هکتار 
در سال۱۳2۹ اینک به ۱2.۴میلیون هکتار 

تقلیل پیدا کرده است.
در  افزود: سرانه جنگل  حسن خسروانیان 
کشور ما 2هزار مترمربع، تقریبا یک چهارم 
و  تلاش  به  نیاز  لذا  است  جهانی  سرانه 
کوشش بیش از پیش ضروری است و اجرای 
در  جنگل  غنی سازی  همچون  طرح هایی 

آینده قطعا مثمر ثمر خواهد بود.

اجرای عملیات اصلاح، احیاء و 
غنی سازی جنگل پاسارگاد

آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس 
شهرستان پاسارگاد گفت: حدود ۷0درصد 
این شهرستان جنگلی است که در  حوزه 
سال جاری 2۵0هکتار از طرح های مرتعداری 
از  استفاده  با  عسم  و  بوکان  آباد،  رحیم 
انغوزه  و  باریجه  مثل  بومی  گونه های 
و220هکتار غنی سازی جنگل با گونه های 
بومی شامل بنه ارژن و بادام کوهی در برنامه 
کاری این اداره قرارگرفته تا عملیات اصلاح، 

احیاء و غنی سازی جنگل انجام پذیرد.

حمایت از پروژه غنی سازی جنگل
فرماندار شهرستان پاسارگاد نیز در این مراسم 
با اشاره به لزوم حراست و حفاظت از عرصه 
های منابع طبیعی شهرستان گفت: حفاظت 
جنگل ها با اجرای پروژه های غنی سازی یک 
وظیفه انسانی و بشری است که با تمام توان 
از اجرای چنین پروژه هایی حمایت می کنم تا 
شاهد افزایش سرانه جنگلی در کشورمان و 

شهرستان پاسارگاد باشیم.

رئیس دانشکده کشاوزی و منابع طبیعی دانشگاه 
محقق اردبیلی گفت: ایران سه برابر متوسط جهانی 
فرسایش خاک داشته و در این زمینه رتبه اول دنیا 

را دارد.

به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر اکبر قویدل روز گذشته 
در همایش روز جهانی خاک در سالن بصیرت دانشگاه 
محقق اردبیلی افزود: بر اساس بررسی های صورت گرفته 
در کشور ما هر سال ۱۷تن خاک در هر هکتار فرسایش 
می شود که در مجموع 2میلیارد تن خاک فرسایش 

می شود.
وی با بیان اینکه حفاظت خاک و آب از اصولی ترین 
پایه های توسعه پایدار است، گفت: فرسایش خاک به طور 
میانگین هر سال ۵6میلیارد دلار به اقتصاد کشور ضرر 

می رساند.
عواقب  خاک  فرسایش  اینکه  به  اشاره  با  قویدل 
جبران ناپذیری از نظر اقتصادی، اجتماعی و سیاسی 
قرار  خطر  معرض  در  کرد:  مطرح  دارد،  کشور  برای 
گرفتن امنیت غذایی جامعه از جمله عواقب فرسایش 

خاک است.

 رئیس دانشکده کشاوزی و منابع طبیعی دانشگاه محقق 
اردبیلی با اشاره به اینکه بیش از ۹۵درصد نیاز غذایی بشر 
از خاک تأمین می شود، افزود: هدررفت و فرسایش خاک 
به این سادگی قابل جبران نیست و با اینکه فرسایش 
خاک یک فرآیند طبیعی است اما فعالیت های انسانی 

باعث تشدید فرسایش خاک می شود.
تمامی  وظیفه  از خاک  اینکه حفاظت  با  وی گفت: 
آحاد مردم جامعه است ولی مسئولان و متولیان باید با 
برنامه ریزی های دقیق و علمی در کوتاه مدت، میان مدت 
اساسی  قدم های  مشکل  این  حل  برای  بلندمدت  و 

بردارند.

زیست محیطی
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   مهدی تیموری
سردبیر

بغرنج تر، زشت تر و حتی »نکبت بار«ترین چیزی 
که در این روزهای فوتبالمان وجود دارد چیزی 
نامشخص نیمکتِ  نیست جز وضعیتِ مبهم و 
داغ تیم ملی کشورمان! از قدیم هم گفته اند که 
»خود کرده را تدبیر نیست«. اصولا این واژه هم 
بد کوفتیه! »تدبیر« را می گویم. یعنی هیچ رقمِ 
از تصمیم گیری های برخی  به ما نمی خوره! 
تا  گرفته  وزارتی(  و  )دولتی  بالا  رده  مسئولان 
نمایندگانِ مجلس شورای اسلامی و پایین تر از 
آن ها، سالیان سال است که به فدراسیون های 
ورزشی هم سرایت کرده. تجربه نشان داده که ما 

مردِ کارهای سختیم. چرا؟
منطقی  چه  با  و  چطور  ما  اینکه  است؛  واضح 
توانستیم یک سرمربی بین المللی و کاربلد در حدِ 
»کارلوس کی روش« که در هشت سال به خوبی 
امتحانش را پس داده بود و با مبلغِ بسیار پایین تر 
از حدِ جهانی اش )که البته همین مبلغِ قراردادش 
هم در آن زمان که شفافیت و دسترسی به منابع 
کمتر بود، خارِ چشمِ خیلی ها بود؛ از آقا جوادِ 
گریان و ملت دوست )!( گرفته تا برخی رسانه ها 
که معتقد بودند با همان مبلغ می شود یکی در حد 
مورینیو و کلوپ را روی نیمکت تیم ملی نشاند!( 
چنین ساده و مفت از دستش دهیم )بخوانید فراری 
اش دهیم!( کاری بود کارستان که فقط از دستِ 

این وزارت ورزشِ ناکارآمد، بی عرضه و بی تدبیر و 
پس از آن، فدراسیون پنج ستاره بی خاصیت، بله 
قربان گو و منفعت طلبش بر می آمد. آقایان دَم از 
بی پولی و ته کشیدن بودجه فدراسیون و ورزش 
مملکت می زدند اما رفتند با دو برابرِ قراردادِ کی 
روش، کسی را آوردند که دو ماه نشده قهر کرد و 
تا پولش را ندادند لیست تیم ملی را هم در آستانه 
دیدارِ حساس با عراق از جیبش در نیاورد! خلاصه 
بگم که پیروزیِ غرور انگیز و پرافتخارِ ما در مقابل 
»هنگ کنگ« و گلبارانِ »کامبوج« در آزادی با 
حضور بانوان که حاصلِ »طلوع با شکوه تر« ما 
از دورانِ »پسا کی روش« بود چیزی حدود ۹0 
میلیارد تومان برایمان آب خورد! )از رفت و آمدِ 
فدراسیون نشینان به بلژیک برای عقد قرارداد با 
ویلموتس گرفته تا دستمزد کاملِ وی برای یکسال 
و هزینه فسخ و اعضای کادر فنی اش...( آن هم 
برای وزارت، فدراسیون و به طور خلاصه سازمان و 
ساز و کاری که بودجه اش مستقیما از بیت المال 
و جیبِ من و شمای نوعی تامین می شود! تازه 
از مبلغِ دقیق این  زمانی هم که می خواهیم 
قراردادِ ترکمنچای با این مربی پروازیِ بلژیکی 
آگاه شویم آقایان با کمالِ وقاحت به ما زُل می 
زنند و می گویند:»محرمانه است«! یعنی چه؟ 
مگر از جیبِ شخصی یا ارث اجدادی تان خرج 
کردید که از شفاف سازی طفره می روید و آن 
را محرمانه اعلام می کنید؟! محرمانه متعلق به 
زمانی است که شخصی از جیبِ خودش روزنامه 
منتشر کند، فردی دیگر با پولِ مستقلِ خودش 
فیلمسازی کند و یا هر مثال دیگری که به این 
شکل باشد. اینکه دستِ ورزش و ورزشی های 
این مملکت تا خرخره در بیت المال است و آخر 
هم می گویند »محرمانه« ابهام و پرسش های 
دیگری به وجود می آید که ناخواسته یک سرش 

به »پولشویی« و اقداماتی از این قبیل وصل می 
باشید چه  ما  چهارتا! شما جای  دودوتا  شود؛ 
فکری می کنید؟ همه این ها هم به کنار! یقین 
بدانید که اگر ما کوچک ترین آثاری از تنََبُه و 
تلاش به سمت اقداماتِ شایسته در وجودِ آقایانِ 
بی تدبیر ببینیم، قطعا کمی از این انتقاداتمان 
پیشرفتِ  و  کمک  راستای  در  و  کاهیم  می 
شد!  خواهیم  قطار  هم  شمایان  با  فوتبالمان 
در حالِ حاضر هم شکی نیست که بزرگترین 
دغدغه فوتبالیِ این مملکت و هوادارانش، نگرانی 
در خصوص نیمکتِ داغ تیم ملی است. در همین 
خصوص، سه نظریه اصلی وجود دارد که به طور 

مختصر به آن ها می پردازیم: 

نظریه اول:
»طلوع با شکوه تر« به سبکِ آقا مازیار!

اگر بخواهیم مثل سابق، از گذشته درس نگیریم 
و با سیستم »خدا بزرگه« )!( جلو برویم شکی 
و  فوتبال آسیا  نیست که شیبِ سقوطمان در 
دنیا چند برابری خواهد شد. در اینکه خداوند 
متعال بزرگ است هیچ شکی نیست! اما پروردگار 
مهربان در هیچ جا به این اشاره نکرده که: »سرتان 
را تا ... زیر برف کنید و از هرگونه تصمیمِ عاقلانه 
جلوگیری کنید و نهایتا من همه چیز را برایتان 
فوتبالِ  که  بساطی  همین  کنم!«  می  درست 
ملی مان به آن دچار شده نشات گرفته از یکی 
از نظریه پردازان و مفسران بزرگِ فوتبالی کشور 
آقای »مازیار خانِ ناظمی« است! همان اخبارگوی 
سابقی که در خبر خواندنش هم مانده بود. اما به 
یکباره سر از روابط عمومی وزارت ورزش درآورد 
و از آن روز تا به حال با اظهارنظرهای عجیب و 
غریبش به هر دری می زند تا بر سر زبان ها بیفتد. 
برای او و امثال او این که »به چه دلیل« مشهور 

شوند و نیک یا شرِ آن فاقد اهمیت است. آن ها 
شهوتِ شهرت دارند و می خواهند به هر دلیلی 
که شده توی چشم باشند. به همین جهت، پس از 
رفتن کی روش بود که در توئیتی جنجال برانگیز 
اعلام کرد »باشکوه تر طلوع می کنیم، مربیان 
بزرگ دنیا در صفِ مذاکره با ایران؛ مورینیو، زیدان 
و کلینزمن«! البته پس از آن هم هیچ کس از او 
نپرسید که چه شد از مورینیو، زیدان و کلینزمن 
و به ویلموتس رسیدیم! اما خدای نکرده اگر قرار 
باشد مجددا طبق این تئوری پیش برویم، مربیان 
بزرگ و بیکارِ فعلی لیست بلند بالایی است که 
امری،  آلگری،  ونگر،  »پوچتینو،  آقایان  شامل 
سولاری، اسپالتی، کواچ، مورنو، بلان و آلاردایس 
و...« می شود که احتمالا آقایان پس از ساعت ها 
تفکر و فسفر سوزاندن، از بین اسامی نامرده به 

مرحوم »برونو متسو« خواهند رسید!

نظریه دوم:
در این اوضاعِ بد اقتصادی

فقط »مربی ایرانی«!
عده ای دیگر از دوستان هم عقیده دارند که در 
این اوضاع و شرایط حساس، ضعیف و پیچیده 
اقتصادی و حتی فوتبالی مگر »خر مغزمان را گاز 
گرفته« که سراغِ یک مربی خارجی برویم؟ همین 
ویلموتس مگر چه کرد؟ با کلی سلام و صلوات آمد 
و 80 میلیارد تومان گرفت که عاقبت ۱۴ تا گل به 
کامبوج بزند و بعد هم با تهدید به شکایت ساکش 
را جمع کند و برود؟ از حالا تا چند ماهِ آتی فرصت 
چندانی نداریم و ۴ بازی حساس مقابل »هنگ 
کنگ«، »کامبوج«، »عراق« و »بحرین« داریم و 
ما هم عقیده داریم که در چنین شرایطی عاقلانه 
نیست که یک سرمربی خارجی بسیار گرانقیمت 
بیاوریم )تازه با این بودجه و وضعیتی که داریم 

قطعا آن شخص یک مربی درجه یک یا حتی دو 
هم نخواهد بود!( و وی تازه تصمیم بگیرد با فوتبالِ 
ایران و بازیکنانش آشنا شود و ... که  خود یک 
پروسه زمان بر و پیچیده است. مگر »برانکو« و یا 
گزینه های خارجی ای که در حدِ او هستند چه 
جادویی خواهند کرد که مربیان درجه یکِ داخلی 
مثل »امیر قلعه نویی« و »افشین قطبی« و یا حتی 
پایین تر از این دو »یحیی گل محمدی« و »علی 

دایی« از آن عاجزند؟

نظریه سوم:
دردانه دیپورت شده کروات در راه تیم ملی

»طرف را از عربستان دیپورت کردند، می خواهند 
او را سرمربی تیم ملی کنند!« نمی دانم دقیقا چه 
کسی بود که نخستین بار چنین چیزی گفت اما 
از قدیم گفته اند »حرفِ حق از دهانِ ابلیس هم 
زده شود، درست است« البته هیچ بعید هم نیست 
که آقایان از ابتدا پروژه »پروفسور-تیم ملی« را به 
صورت بلند مدت در ذهن داشتند و این وسط 
»ویلموتس« صرفا نقش محلل را ایفا کرده باشد! 
چرا که اگر بلافاصله پس از رفتنِ کی روش به 
سراغِ برانکو می رفتند، خیلی ها بر نمی تابیدند؛ از 
این رو، نقشه ای چیده شد که از قضا »ناظمان« 
و »راهبرهای« زبده ای هم داشت و با توجه به 
اخباری که از گوشه و کنار می رسد، متاسفانه باید 
»برانکو ایوانکوویچ« را سرمربی بعدی تیم ملی مان 
بدانیم! افسوس که در سیستم و تفکرِ ما »آزموده 
را آزمودن خطا نیست«! از اعماقِ وجود آرزو می 
کنم که همه این ها اشتباه باشد و برای یکبار هم 
که شده، آقایان با اتکا به »عقل« و موهبتِ »تفکر« 
تصمیم بگیرند و سراغِ پروفسورِ کرواتی که بیش 
از یک دهه پیش آن فضاحت را در تیم ملی به 

بار آورد نروند...

»دنیای هوادار« از وضعیتِ مبهم تیم ملی گزارش می دهد؛

معمای  نیمکت!
مگر بیت المال »ارثِ اجدادی« شماست که
قراردادِ ویلموتس را »محرمانه« می دانید؟!

گزارش ورزشی

ستاره  که  گرفته  تصمیم  برایتون  باشگاه 
ایرانی اش را در پنجره زمستانی به صورت 

قرضی به باشگاه دیگری واگذار کند.

علیرضا جهانبخش پس از پشت سر گذاشتن 
۱۷ ماه کابوس وار پس از اینکه با مبلغ ۱۷ 
برایتون  به  آلکمار  باشگاه  از  یورو  میلیون 

پیوست، پیش بینی می شود در ژانویه این 
باشگاه را ترک کند.

در ادامه وب سایت اتلتیک ادعا می کند که 
انتقال  برای  راهی  دنبال  به  برایتون  باشگاه 
قرضی و موقتی جهابنخش در ژانویه و آغاز 
را  مارچ  سولای  ها  آن  و  است  جدید  سال 
پس از بهبود مصدومیت در پست وینگر برای 

جایگزینی وینگر ایرانی اشان در اختیار خواهند 
داشت. مارچ طی هفته های آینده در دسترس 
گرفت؛  خواهد  قرار  آلبیون  براتیون  مربی 
تسریع  را  جهانبخش  جدایی  که  بازگشتی 
خواهد کرد و این بازیکن به احتمال فراوان به 

لیگ هلند بازخواهد گشت.
آمار  بررسی  به  سایت  وب  این  ادامه  در 

در  او  که  پرداخته  فصلی  در  جهانبخش 
آلکمار توانست ستاره لیگ هلند لقب بگیرد؛ 
تیمی  برای هم  او ۱2 پاس گل  جایی که 
هایش ارسال کرد و 2۱ گل به ثمر رساند، تا 
چشم باشگاه برایتون را بگیرد و آن ها برای 
اولین مرتبه در تاریخ، ۱۷ میلیون پوند برای 

خرید ستاره ایرانی آلکمار هزینه کردند.

جداییِ قرضیِ جهانبخش از برایتون قطعی شد؛

یک پایان تلخ بهتر از تلخی بی پایان؟

نقل و انتقال


